

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 30 mars 1914, a. m.

Son Honneur le Maire Lavallée, Président; MM. Lachapelle, Dupuis et Godfrey.

1.—Soumise trois séries de mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, aux montants respectifs de \$42,240.84, \$21,700.57 et \$28,017.17, suivant listes certifiées.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de permettre à la "Montreal Light, Heat and Power Company" d'ériger des poteaux dans les rues de Gaspé, Addington, Western, Alice, Beaulieu, Davidson, Bordeaux, Chambord et Chabot, aux conditions mentionnées dans ledit rapport.

3.—(18740) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser M. Eustache Beaugard à recevoir, emmagasiner et vendre du bois de chauffage sur le lot du cad. No 172, subd. 1762 et 1763 du quartier Rosemont, 5ème avenue.

4.—Il est

Résolu: De rescinder la résolution du Bureau en date du 26 mars courant, à l'effet de nommer M. John Bumbray et M. U. P. Boucher, pour agir respectivement comme arbitre et arpenteur-juré dans l'expropriation du chemin de la Savane, vu que M. U. P. Boucher n'est pas arpenteur-juré et n'a pas par conséquence qualité pour agir comme tel, et il est

Résolu: Que M. John Bumbray soit nommé arbitre, et M. E. A. Sainte-Marie, arpenteur-juré, en rapport avec l'expropriation du chemin de la Savane, ces messieurs devant prendre leurs instructions du Département en Loi.

5.—(18886) Sur recommandations à cet effet, il est

Résolu: D'autoriser la remise d'un dépôt de \$100 fait par M. Jos. Roy, en rapport avec son contrat pour la démolition d'une maison située au No 31 Place Youville.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 30th March, 1914, a. m.

Present: His Worship Mayor Lavallée, in the chair, and Mersrs. Lachapelle, Dupuis and Godfrey.

1.—Submitted three series of warrants verified by the City Comptroller, amounting respectively to \$42,240.84, \$21,700.57 and \$28,017.17, as per certified lists.

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the Montreal, Light, Heat and Power Company be allowed to erect poles in de Gaspé, Addington, Western, Alice, Beaulieu, Davidson, Bordeaux, Chambord and Chabot, on the conditions mentioned in said report.

3.—(18740) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That Mr. Eustache Beaugard be authorized to receive, store and sell firewood on lot Cad. No. 172, subd. 1762 and 1763 of Rosemont Ward, 5th Avenue.

4.—It was

Resolved: To rescind the resolution of the Board dated the 26th March instant, appointing Mr. John Bumbray and Mr. U. P. Boucher, to act respectively as arbitrators and sworn land-surveyor in "re" expropriation of Savanne Road, as Mr. U. P. Boucher is not a sworn land-surveyor and is not therefore qualified to act as such and it was

Resolved: That Mr. John Bumbray be appointed arbitrator and Mr. E. A. Sainte-Marie, sworn land-surveyor, in connection with the expropriation of Savanne Road, the said appointees to take their instructions from the Law Department.

5.—(18886) It was

Resolved: That the refund of a deposit of \$100, made by Mr. Jos. Roy in connection with his contract for the demolishment of a house situate at No. 31 Youville Place be authorized, as per recommendation made to that effect.